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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 39. sjednice  Skupštine Istarske  županije, održane 26. studenoga  2012. godine 
(ponedjeljak), u Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
    

Sjednicu je u  17,00  sati otvorio DINO KOZLEVAC, predsjednik  Skupštine Istarske  
županije (IDS – SDP – ZELENA STRANKA, koji je sjednici i predsjedavao.  

Poziva gospođu  Vesnu Ivančić, tajnicu  Skupštine  Istarske županije, da izvrši  
prozivku vijećnika Skupštine Istarske  županije. 

 
VESNA IVANČIĆ: (Vrši prozivku) 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 
 

R
R.br 

B 

 
 VIJEĆNIK 
 

 
LISTA 

 
PRIMJEDBE 

1
1. 

Vesna Dabo-Vlahović IDS – HNS   

2
2. 

 Furio Radin  IDS – HNS  Odsutan 

3
3. 

Mirjana Antonelić IDS – HNS   

4
4. 

 Dragan Filipović IDS – HNS  

5
5. 

 Katarina Nemet IDS – HNS  

6
6. 

 Nevija Poropat IDS – HNS  

7
7. 

 Tedi Chiavalon IDS  -HNS   

8
8.  

 Roberta Lakošeljac IDS – HNS  

9
9. 

 Ahmed Makota IDS – HNS   

1
10. 

Vojo Kličković IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
11. 

Tom Bisaku                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            IDS – HNS  Odsutan 

1
12. 

 Eda Klapčić IDS – HNS   

1
13. 

 Serđo Baskijera IDS – HNS   

1
14.  

 Serđo Rigo IDS – HNS  Odsutan 

1
15. 

 Marin Grgeta IDS – HNS  Odsutan (O) 

1
16. 

 Alida  Perkov IDS – HNS   

1
17. 

Tamara Brussich IDS – HNS    

1
18. 

 Danica Miletić IDS – HNS   
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 Hvala lijepa. 
  
OSTALI PRISUTNI  
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica  Skupštine Istarske  županije, 

1
19. 

 Silvio Brunelli IDS – HNS   

2
20.  

Jasna Smojver – 
Kompas    

IDS - HNS    

2
21. 

Stjepan Mraković IDS - HNS    

2
22. 

Evelina Biasiol – 
Brkljačić 

HSU – HSLS Od 17,40 sati 

2
23. 

Ivica Mikulčić HSU – HSLS  

2
24. 

Zdenko Pliško HSU – HSLS  

2
25. 

Nenad Boršić HDZ – HSS   

2
26. 

 Marino Roce HDZ – HSS   

2
27. 

 Oliver Gmitrović HDZ – HSS  Odsutan 

2
28. 

 Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 

2
29. 

 Nika Krstevski HDZ – HSS Od 17,20 sati 

3
30. 

 Dino Kozlevac SDP- ZELENI   

3
31. 

Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  

3
32. 

Lucija Debeljuh SDP– ZELENI  

3
33. 

Maja  Šarić   SDP– ZELENI  

3
34. 

Plinio Cuccurin  NEZAVISNI Odsutan 

3
35. 

Vlado Ivetić NEZAVISNI  

3
36. 

Damir Ivetić NEZAVISNI Od 17,55 sati 

3
37. 

Alen Rosanda  NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
38. 

Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI Odsutan (O) 

3
39. 

Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI Odsutan 

4
40. 

Nenand  Čendak NEZAVISNI  

4
41. 

Gvido Jermaniš NEZAVISNI  Odsutan (O) 
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MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe Skupštine Istarske županije, 
IVAN KLARIĆ, deb. stenograf, voditelj zapisnika,  
IVAN JAKOVČIĆ, župan Istarske županije 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenik župana IŽ 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik uprave Istarske županije, 
JOSIP ZIDARIĆ; pročelnik Upravnog odjela za održivi  razvoj  Istarske  županije,  
SLAVICA BENČIĆ - KIRAC, pročelnica  Upravnog odjela za  financije i proračun Istarske  
županije,  
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribolov 
i vodoprivredu IŽ,  
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ- ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog odjela  za  zdravstvo i  socijalnu skrb 
Istarske  županije,  
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica  Upravnog odjela za obrazovanje , sport i  tehničku kulturu 
Istarske  županije,  
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ,  
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela  za lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu 
Istarske  županije, 
BRANKO CURIĆ, pročelnik Upravnog odjela za  turizam  i ugostiteljstvo Istarske  županije, 
INGRID PALJAR, ravnateljica Zavoda  za  prostorno uređenje Istarske  županije,  
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC , utvrđuje  da je  izvršenom  prozivkom  prisutno 26, a 
po  dolasku  Nike Krstevski, Eveline Biasiol – Brkljačić i  Damira Ivetića, nakon izvršene 
prozivke, 29 od  41 vijećnika, pa  Skupština može punovažno  raspravljati i odlučivati. 

Otvara raspravu o predloženom  dnevnom redu. 
 Vijećnik  VLADO IVETIĆ, je zatražio da Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić, 
podnese Informaciju o TE  Plomin 3 u  skladu sa Zaključcima sa 38. (tematske) sjednice 
Skupštine Istarske  županije  vezano za  održavanje  tematske  sjednice, što  je u 
međuvremenu do održavanja  39. sjednice  Skupštine Istarske  županije  napravljeno. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, naglašava  da se prijedlog prihvaća, jer je u  sklopu  
vijećničkih pitanja predviđeno davanje informacije od strane  Župana  Ivana Jakovčić. 
 U  nastavku  predsjednik  Dino Kozlevac, konstatira  da  nema daljnjih primjedbi i  
prijedloga  na dnevni  red, pa  ga stavlja na glasanje, te nakon   glasanja utvrđuje da je   
Skupština sa 24 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» utvrdila  slijedeći   
 
    D N E V N I  R E D : 

1.  
a. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 36. sjednice Županijske skupštine Istarske 

županije, 
b. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 37. svečane sjednice Županijske skupštine 

Istarske županije, 
c. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 38. tematske sjednice Županijske 

skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Informacija o stanju sigurnosti na području Istarske županije u prvih devet mjeseci 

2012. godine, 
4. Prijedlog Prvih Izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za 2012. godinu 
5. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u kulturi za 2012. 

godinu, 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Istarske županije za 

2012. godinu, 
7. Prijedlog Proračuna Istarske županije za 2013. godinu – I. čitanje 
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8. Preporuka jedinicama lokalne samouprave u Istarskoj županiji o postupanju u 
postupcima vezanim za utvrđivanje prava vlasništva, nakon ukidanja društvenog 
vlasništva i potpora u zaštiti njihova prava, 

9. Prijedlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske županije, 
10.  

a. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima, 
načinu financiranja i rasporedu sredstava za decentralizirane funkcije za 
zdravstvene ustanove u 2012. godini, 

b. Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prvih izmjena i dopuna popisa prioriteta 
zdravstvenih ustanova u vlasništvu Istarske županije za raspored sredstava 
decentraliziranih funkcija u 2012. godini, 

11. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju 
javne ustanove IKA – Istarske kulturne agencije – Agenzia culturale istriana, 

12. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke osnivanju Lučke uprave Rabac, 
13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Lučke uprave Umag – 

Novigrad, 
14. Prijedlog Zaključka o izradi analize stanja vodoopskrbnog sustava Istre te izvješća o 

planiranim mjerama za rješavanje problema vodoopskrbe u Istarskoj županiji 
vijećnika (prijedlog Ive Uccia Miletića), 

15. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju Programa izgradnje 
sustava navodnjavanja Valtura, 

16.  
a. Prijedlog Odluke o pristupanju Istarske županije Udruzi Modelna šuma „Sliv 

rijeke Mirne“, 
b. Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika u Udrugu Modelna šuma, 

17. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o dopuni djelatnosti Osnovne škole 
– Scuola elementare „Rivarela“, 

18. Prijedlog Odluke o obustavi isplate sredstava za redovito godišnje financiranje i 
gubitku prava na redovito godišnje financiranje iz proračuna nezavisnog člana 
predstavničkog tijela Viktora Krapljanova, 

19. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
dijelovima prirode Istarske županije „Natura Histrica“, 

20.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog vijeća POLITEHNIKE PULA – 

Visoke tehničko-poslovne škole s pravom javnosti, 
b.  Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog vijeća POLITEHNIKE PULA 

– Visoke tehničko-poslovne škole s pravom javnosti, 
21.  

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Zaklade za poticanje partnerstva i 
razvoja civilnog društva, 

22.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Stožera zaštite i spašavanja, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Stožera zaštite i spašavanja, 

23. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Upravnog vijeća Lučke 
uprave Poreč, 

24.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju članice Školskog odbora Srednje škole Buzet, 

     b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora Srednje 
                      škole  Buzet 
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    ORDINE DEL GIORNO 
1.  

a. Verifica del verbale sintetico della 36a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

b. Verifica del verbale sintetico della 37a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

c. Verifica del verbale sintetico della 38a seduta dell'Assemblea regionale della 
Regione Istriana, 

2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Informazione sullo stato della sicurezza sul territorio della Regione Istriana nei primi 

nove mesi del 2012, 
4. Proposta delle Prime modifiche e integrazioni al Bilancio della Regione Istriana per il 

2012 
5. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni del Programma dei fabbisogni 

pubblici nella cultura per il 2012, 
6. Proposta delle Modifiche e integrazioni del Programma dei fabbisogni pubblici nello 

sport della Regione Istriana per il 2012, 
7. Proposta del Bilancio della Regione Istriana per il 2013 – I lettura 
8. Raccomandazione alle unità d'autogoverno locale nella Regione Istriana riguardo alle 

procedure concernenti la determinazione del diritto di proprietà dopo l'abolizione della 
proprietà sociale e sostegno nella tutela dei loro diritti, 

9. Proposta di Delibera sull'emanazione delle modifiche e integrazioni del Piano 
d'assetto territoriale della Regione Istriana, 

10.  
a. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sui criteri, le 

misure, il modo per finanziare e distribuire i mezzi per le funzioni decentrate 
per le istituzioni finanziarie nel 2012, 

b. Proposta di Conclusione sulla determinazione delle prime modifiche e 
integrazioni della lista delle priorità delle istituzioni finanziarie di proprietà della 
Regione Istriana nella distribuzione dei mezzi delle funzioni decentrate per il 
2012, 

11. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sulle modifiche e integrazioni della 
Delibera sull'istituzione dell'ente pubblico IKA – Istarska kulturna agencija – Agenzia 
culturale istriana, 

12. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'istituzione dell'Autorità portuale 
di Rabac (Porto Albona), 

13. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'istituzione 
dell'Autorità portuale di Umago – Cittanova, 

14. Proposta di Conclusione sulla realizzazione dell'analisi dello stato del sistema di 
approvvigionamento idrico dell'Istria e relazioni sulle misure pianificate per risolvere i 
problemi d'approvvigionamento idrico della Regione Istriana (proposta di Ivo Uccio 
Miletić), 

15. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento del 
Programma di realizzazione del sistema d'irrigazione d'Altura, 

16.  
a. Proposta di Delibera sull'adesione della Regione Istriana all'Associazione 

Modelna šuma Bosco modello „Bacino del fiume Quieto“, 
b. Proposta di Delibera sulla nomina dei rappresentanti nell'Associazione 

Modelna šuma (Bosco modello), 
17. Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera sull'integrazione dell'attività 

della Scuola elementare „Rivarela“, 
18. Proposta di Delibera sulla sospensione dei pagamenti dei mezzi per il regolare 

finanziamento annuale e la perdita del diritto al regolare finanziamento annuale dal 
bilancio, del membro indipendente dell'organo rappresentativo Viktor Krapljanov, 
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19. Proposta del Provvedimento di nomina del direttore dell'Ente pubblico per la gestione 
delle aree naturali protette della Regione Istriana „Natura Histrica“, 

20.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Consiglio 

d'amministrazione del POLITECNICO DI POLA, 
b.  Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Consiglio 

d'amministrazione del POLITECNICO DI POLA, 
21.  

a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro della Fondazione per 
la promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro della Fondazione per la 
promozione del partenariato e lo sviluppo della società civile, 

22.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comando di 

protezione e salvataggio, 
b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comando di 

protezione e salvataggio, 
23. Proposta del Provvedimento di nomina del presidente e dei membri del Consiglio 

d'amministrazione dell'Autorità portuale di Parenzo, 
24.  

a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro del Comitato 
scolastico della Scuola media superiore di Pinguente, 

b. Proposta del Provvedimento di nomina del membro del Comitato scolastico 
della Scuola media superiore di Pinguente. 

 
Prije prelaska  na dnevni  pozdravlja : 

 -  Župana Istarske županije Ivana Jakovčića, 
-   načelnika uprave , gospodina Valeria  Drandića, 
-  sve  resorne pročelnice i pročelnike , 
- sve rukovodioce županijskih upravnih odjela Istarske županije u nadležnosti Istarske  
županije, i sve  ostale  rukovoditelje nadležnih službi, koji  će  sudjelovati u  radu, i 
poseban pozdrav 
-  medijima koji prate  rad Županijske skupštine.. 

 
AD - 1. 
 a) verifikacija  skraćenog zapisnika  sa 36. sjednice  Županijske 
               skupštine  Istarske  županije, 

b) verifikacija  skraćenog zapisnika sa  37. sjednice  Županijske 
    skupštine   Istarske županije,  
c) verifikacija  skraćenog zapisnika sa  38. sjednice  Županijske 

                         skupštine   Istarske županije, 
 

Skupština je bez primjedbi odvojenim glasanje,  sa  25 glasova «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova,  verificirala 
 

   SKRAĆENE ZAPISNIKE 
 
 a)  sa 36. sjednice  Županijske   skupštine  Istarske  županije 

b)  sa  37. sjednice  Županijske   skupštine   Istarske županije  
c)  sa  38. sjednice  Županijske   skupštine   Istarske županije, 

 
AD - 2. PITANJA VIJEČNIKA PRIJEDLOZI I INFORMACIJE 

 
Za postavljanje  vijećničkih pitanja javili su se : Marino  Roce, Josip  Anton  Rupnik, 

Maja  Šarić, Vlado Ivetić, Zdenko Pliško, Nenad Boršić, Ivica Mikulčić, Nevia Poropat. 
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 Redoslijed  postavljanja pitanja : 

 
- Klub  vijećnika Ladonje, 
- Klub  vijećnika IDS-HNS 
- Vijećnici (ranije u Klubu  vijećnika  HSU-HSLS), 
- SDP – ZELENA STRANKA, 
- HDZ-HSS, 
- Klub  vijećnika IDS-HNS, 
- Klub  vijećnika  Ladonja  i tako redoslijedom. 
 
Poziva Župana Istarske  županije  Ivana  Jakovčić  da izvrši obvezu sa  38. 

(tematske) sjednice  da dade Informaciju  vezano za TE Plomin 3. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 

 
Poštovane kolegice, vijećnice i vijećnici, poštovani gospodine predsjedniče Skupštine 

Istarske  županije. 
Dozvolite mi da  vas u najkraćim crtama informiran što se dešavalo u međuvremenu 

od  38.  do 39. sjednice  Skupštine Istarske  županije.  
Ono što  treba jasno  reći, ja sam Zaključke koje je Skupština Istarske županije 

donijela jednoglasno, poslao u nadležna ministarstva, odnosno  Vladi Republike  Hrvatske. 
Zaključke su dobila  sva ona tijela koja  su trebala  dobiti  Zaključke  koje ste vi  vijećnice i 
vijećnici  donijeli  na 38. sjednici  Skupštine Istarske  županije.  

Ono što vam želim reći je da sam danas u ime  Istarske  županije  temeljem  odluke  
Skupštine ili vođen tom odlukom  skupštine, dignuo  tužbu protiv Ministarstva graditeljstva, 
prostornog planiranja i zaštite okoliša zbog izdavanja lokacijske dozvole koja, po našem 
mišljenju, nije izdana pravovaljano.  

To je druga  tužba koju sam dignuo u ime Istarske  županije protiv nadležnog 
Ministarstva, polazeći od  činjenice  da u Prostornom planu Istarske  županije jasno stoji da 
se TE u Plominu, ako se ikada  bude  gradila,  može graditi samo na plin, a nikako na  
ugljen.  

Vjerujem da dijelim vaše mišljenje da je u redu da se svim pravnim sredstvima  
borimo za ono što je odluka  Skupštine  Istarske  županije i da na takav  način kroz  pravni 
sustav Republike Hrvatske štitimo naše  pravo.  

Ono što mene iznenađuje je  činjenica da mi tu lokacijsku  dozvolu   nismo dobili. 
Dobila ju je samo Općina Kršan. Naravno, stjecajem okolnosti dobili  smo je i mi na uvid i  ja 
sam promtno  reagirao, službe Istarske  županije,  bolje  reći, su  promtno  reagirale, 
pripremile tu tužbu  i ja  sam je danas  i digao.  

S  druge  strane zabrinjavajuće je u ovoj pravnoj  državi da  lokacijsku  dozvolu nisu 
dobili Grad Labin i  Općina Svet  Nedelja, ma da je  evidentno i potpun jasno, da i teritoriji 
Grada Labina i teritoriji Svete  Nedelje je  inkorporiran u ono što bi mogla eventualno biti  
buduća TE.  

Samo je  Općina  Kršan  dobila  službeno  tu  lokacijsku  dozvolu i to pokazuje da 
netko očito  želi  izbjeći mogućnost  da i  drugi subjekti, u ovom  slučaju Grad Labin, Općina  
Sveta Nedelja, ali i Istarska  županija, koja nije dobila lokacijsku  dozvolu  službenim putem, 
ali  zato ja  se nisam libio dignuti tužbu, jer jednostavno imam informaciju  i moram  štititi 
interese vas vijećnica i vijećnika Istarske županije, naravno i  građane Istarske  županije. 

Evo, to je dovoljno jako, jako dovoljno  čvrsto,  ali u relativno kratkom periodu 
uglavnom ono što je  najbitnije desilo se upravo ovo što sam  vam rekao. 

Drugih kontakta, informacija, događanja nije bilo. 
Hvala  lijepa gospodine predsjedniče. 

 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem  na informaciji.  
 Vjerojatno  će i  na sljedećoj sjednici ako bude novosti, tema je aktualna,  biti  
potrebno nas informirati promptno o učinjenom.  
 Hvala lijepa.  
 I sada prelazimo  na pitanja. 
 Pozivam Klub vijećnika  Ladonja da se jave za  postavljanje  vijećničkih  pitanja. 
 Riječ ima  vijećnik  Vlado Ivetić. 
 Da vas podsjetim  vijećnik  ima pravo postaviti  dva pitanja, dva minuta. 
 To vrijedi za  sve. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Još jedanput  pozdravljam sve prisutne. 
 Pitanje konkretno imam za  gospodina Župana. 
 Pitanje  je vezano  za Dom starijih i nemoćnih osoba «Domenico  Pergolis» u Rovinju. 
 Dom po svom kapacitetu ima  mjesto za  18  starijih  osoba, a od  prošle godine 
koristi se sa još jednom lokacijom, u Zagrebačkoj  ulici  broj  10 u Rovinju.   

Svi u Rovinju su znali da smještaj koji je bio  tamo nije  zadovoljavao potrebne 
standarde što je potvrdila i inspekcija u proljeće 2011. godine te isti dom  zatvorila u  jesen 
2011. godine.  

Osobe koje su bile  smještene u tom  Domu, njih 52, prebačene su  u Dom 
«Domenico  Pergoli», jer nije  bilo dovoljno mjesta, tako da su te osobe privremeno 
smještene svugdje, čak i  na zatvorenim terasama  bez izolacije.     
 Na listi  čekanja, koliko smo  dobili informacije, ima 320  osoba i  prosjek čekanja je  2 
godine. Govorim za  Dom u Rovinju. 
 Znamo da je Istarski župan, kao  i  županija, bila upoznata sa  činjenicama, ali se još 
za  sada nije ništa poduzelo.  
 Insistiram da mi se odgovori konkretno što  će se poduzimati i u kojim rokovima pošto 
nam je zima  pred vratima, a znamo  da stariji ljudi  teže podnose  zimu od mlađih.  
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala vama.  
 Na postavljeno pitanje odgovorit  će gospodin Župan. 
 Izvolite, imate riječ,  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
  Poštovani gospodine  vijećniče. 
 Jako dobro mi je dobro poznata situacija u Domu umirovljenika  u Rovinju. Istinabog 
poznata mi je i u drugim domovima umirovljenika i iskoristit ću ovu priliku da malo  šire 
odgovorim  na vaše pitanje, jer  vjerujem da je interes umirovljenika u cijeloj  Istri značajno za  
pitanje umirovljeničkih domova. 
 Stanje je u Rovinju je zabrinjavajuće, slažem se s vama. Međutim, mi smo u 
mogućnosti zaista minimalno sudjelovati u svemu tome. Napravili smo kompletan projekt 
adaptacije i povećanja kapaciteta  same zgrade u Rovinju. Za to  već imamo  odgovarajuće 
potrebne dozvole i spremni smo  ući u javno – privatno partnerstvo, ako se  to javno – 
privatno partnerstvo pokaže isplativo,  rentabilno, ako nas neće uništiti. Dosadašnja  iskustva 
u Hrvatskoj  sa javno-privatnim partnerstvom nisu baš bila idealna. I  u tom kontekstu imamo  
kompletnu dokumentaciju, sve je  spremno što se tiče Rovinja. Nemamo novaca, nemamo  
šoldi, da budem potpuno jasan. Mi  ne možemo ući u  ovoj  centraliziranoj  državi  u vlastitu  
investiciju kada govorimo o proširenju kapacitete Doma umirovljenika  «Domenico Pergolis» 
u Rovinju. Ista je situacija i u  Puli.  
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U  Puli imamo ozbiljan problem također sa kapacitetima domova umirovljenika. Mi 
nemamo novac da bismo izgradili  dodatne kapacitete Doma umirovljenika u  Puli ili  potpuno 
novu zgradu kraj  postojeće bolnice u  Zagrebačkoj ulici.  Nemamo  šoldi za to ! I mi  
nemamo  što drugog  dodati. Javno - privatno partnerstvo, ponavljam, nije se dokazalo dobar 
kako treba i trebamo  vidjeti prva iskustva, a ne da upropastimo još  jedno  takvo partnerstvo  
funkcioniranja domova umirovljenika. Imamo izuzetno iskustvo, koje je nažalost loše. 
Iskustvo  sa  izgradnjom  Doma umirovljenika u  Poreču i  Buzetu, koga su gradili i Grad 
Poreč i Grad Buzet, ali  država nije  preuzela  financiranje onih korisnika koji su u tim  
domovima, jer to plaća sam Grad Poreč, odnosno Grad Buzet.  

Istarski  gradovi, što nije primjer drugdje u  Hrvatskoj,  sami su izgradili domove 
umirovljenika  zbog  vlastitih  potreba tih gradova. Međutim, država nije prepoznala potrebe 
da  to  subvencionira.  I to su istine. Istarska županija, poštovani kolega, nema novaca za 
izgradnju novih domova umirovljenika. Nema! Danas ćemo imati  raspravu oko  Proračuna. 
Ako vi pronalazite  novca za izgradnju  Doma umirovljenika, za  domove umirovljenika,  mi  
ćemo rado prihvatiti vaše ideje. Mi  smo u ovom  trenutku takvi kakav je Proračun,  takva 
kakva je financijska situacija, nažalost u današnje vrijeme.  

Dom umirovljenika u Rovinju  će se proširiti. Mi jesmo u  razgovorima, naravno, sa 
Gradom, jesmo u  razgovorima  s nadležnim Ministarstvom, ali ja  danas bih  bio previše 
neodgovoran kada bih sipao iz rukava odgovor da će to  zaista i biti tako. 

Ono što je bio naš zadatak i naša mogućnost je  priprema  kompletne dokumentacije 
za  proširenje  domova umirovljenika, kako u Rovinju, tako i  drugdje, to smo napravili . 
Slična je situacija  na Labinštini. To smo napravili. I  ako bude dovoljno  razumijevanja, tamo  
gdje ima  najviše novaca, to je  naravno država, onda ćemo vidjeti proširenje tog Doma 
umirovljenika u  Rovinju. Ako  ne , nažalost, nisam  siguran da vam mogu  obećati  da ćemo  
već, recimo, naredne godine početi sa adaptacijom, odnosno  dogradnjom. Mi smo spremni 
u smislu dokumentacije, a ostalo  treba vidjeti kako zatvoriti  financijsku  konstrukciju. 
Hvala lijepa.         .  
 
DINO KOZLEVAC ; 
 
 Zahvaljujem gospodine Župane.  
 Kolega Vlado Ivetiću imate pravo na minutu se očitovati na odgovor  Župana.  
 
VLADO IVETIĆ : 
 

Gospodine Župane, ja  vam  se zahvaljujem na odgovoru, međutim, niste mi  
apsolutno ništa odgovorili., jer ovi ljudi koji su tamo i spavaju  gdje spavaju  kako sam rekao, 
njima niste dali odgovor. A mene interesira  drugo.  

Ovdje  ste spomenuli decentralizaciju. Ovdje  ste isto  spominjali  već tri  godine 
unazad od kada smo u ovom sazivu  Skupštine, stalno isto ponavljamo, a  znamo svi da IDS 
je u koaliciji s  SDP-eom i od te  decentralizacije, nažalost, od kada smo krenuli  sa 
koalicijom nismo niš dobili,  a kako stvari idu, mi se  čini da nećemo. Nisam zadovoljan sa 
vašim odgovorom..  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine  Župane imate pravo na dvije minute za odgovor.. 
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Gospodine  vijećnice, ja sam  bio pristojan u  svojem odgovoru, jer  sam pristojan 
čovjek. Međutim, vi očito ste pristalica neistine. Nije istina  da ti ljudi žive  i borave na način 
na koji  su, nažalost, jedno vrijeme  boravili. Prema tome  nemojte  govoriti neistinu, govorite 
istinu. Pustite koaliciju  da obavlja  svoj  posao uspješno ili  neuspješno i takmičite se, kao 
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što ste se takmičili uspješno ili  neuspješno, i ubuduće, ali  govorite istinu za ovom  
govornicom. 
 Ljudi koji su, nažalost, u  Domu umirovljenika u  Rovinju imali iznimno loše uvjete, 
zbrinuti  su dijelom  u  drugim domovima umirovljenika u Istri,  dijelom i u samom  
Rovinjskom domu za  umirovljenike. 
 Kolega Ivetiću, moj mali  savjet, u politici sam 20 i nešto godina, govorite istinu, onda 
ćete imati uspjeha, govoriti neistine, nećete imati uspjeha. 
 Hvala.  
 /V. Ivetić :Ja sam  Župane, dobio tave informacije/. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Idemo dalje. 
 Sada je  na redu Klub vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica  Nevija  Poropat. 
 
NEVIJA POROPAT : 
 
  Poštovani predsjedniče Županijske  skupštine  Istarske  županije, Župane sa 
suradnicima, kolegice i kolege vijećnici. 
 Ja ima dva kratka pitanja za gospodina Župana. 

Mislim da su dva jako bitna projekta za građane Istre.  
 Što je sa izgradnjom nove  pulske  bolnice, do kuda se stiglo s tim projektom. 

I drugo moje pitanje se odnosi  na  nastavak izgradnje  Istarskog  ipsilona. Kada  
građani  Istre mogu očekivati nastavak izgradnje  Istarskog ipsilona. 

  Ponukana sam to  zadnjom saobraćajnom nesrećom koja  se , nažalost, dogodila  
smrtnim završetkom na Istarskom ipsilonu, pa  bih nekako  voljela  čuti istinu o tome. 
 Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
  
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Reći  će neki  da počinje izborna kampanja pa ćemo sada opet obećavati da će 
bolnica  biti uskoro u izgradnji. 
 Meni je, naravno, iznimno teško govorit o tome, jer  10  godina pokušavam, kao  
Župan, koji je  predložio, lansirao ideju izgradnje nove  bolnice, zaista  vidjeti  djelatno  da se 
ta  bolnica  počinje  graditi, ali ono što je ohrabrujući u svemu tome  je da bi  sutra, zaista 
sutra, pa ćemo  vidjeti  da li  će se  to dogoditi, na sjednici  Nadzornog  odbora Hrvatske  
banke za obnovu i  razvoj  trebala  biti  tema, jedna točka dnevnog  reda, financiranje 
izgradnje nove  bolnice u  Puli.  Ako to zaista tako bude, ako zaista Hrvatska  banka  za 
obnovu i razvoj sutra usvoji odluku kojom će sufinancirati izgradnju  bolnice u  Puli zajedno s  
jednom poslovnom  bankom, koja  se javila  na ponudi, čije ime neću izgovoriti naprosto da 
nikome ne radim  promociju, ali postoji poslovna banka koja je zainteresirana  financirati 
izgradnju  bolnice, i  ako sutra HBOR to potvrdi i učini, mi imamo otvoren put za izgradnju  
bolnice, na način da nakon toga  trebamo  raspisati natječaj  za izvoditelje  radova, što može 
relativno brzo  biti gotovo, u dva, tri mjeseca biti gotovo, izaberemo izvođače radova, 
financijska konstrukcija  bi  sutra trebala biti zatvorena.  Nakon  toga  slijedi  natječaj za 
izvoditelja radova i nakon toga  daj bože počinju i radovi za  novu  bolnicu.  
 To je ono što  vam mogu u ovom  trenutku reći što  se bolnice  tiče.  
 Što  se tiče  Istarskog ipsilona situacija je slična. Financijska  konstrukcija je 
uglavnom zatvorena. Radovi će početi nakon što Hrvatske ceste otkupe odgovarajući dio  
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terena, koji  još nije otkupljen od privatnih osoba uglavnom, od  relacije  Rogovići – tunel  
Učka. 
 Zadnje bi išla  izgradnja ipsilona Rogovići – Tunel Učka, a  ne  i  Tunel Učka – Matulji. 
To bi bila  druga  faza, a  treća  faza  bi  bila dupliranje  cijevi  u tunelu Učka, izgradnja još 
jedne cijevi. Jednostavno,  ako bude sve po planu, iduće godine u ranom proljeću bi se 
počelo sa radovima i izgradnje  dionice  autoceste u punom profilu između  Rogovića i 
Tunela  Učka. To bi  trebalo  biti  već na proljeće iduće godine.  

Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate  pravo  na riječ.  
 Zadovoljna odgovorom ! 
 Dalje, riječ ima  vijećnik  Ivica  Mikulčić.  
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, dobar večer 
svima, buona sera a tutti. 
 Moje pitanje  se na neki  način vezuje na  odgovore koje daje  Župan. 
 Ustvari to je  jedan podsjetnik  na odgovor koji sam dobio  na sjednici  Skupštine  
Istarske  županije još u veljači 2012. godine. Sada se postavlja pitanje koje  je danas, po 
meni, još aktualnije nego kada sam ga postavio. Tada mi je u odgovoru obećano da  se 
podržava inicijativa za održavanje  tematske  sjednice Skupštine  Istarske  županije na temu 
nezaposlenost i definiranje jasnih mjera u  okviru gospodarske politike Istarske  županije, 
koje  će biti usmjerene smanjenju nezaposlenosti i ublažavanju njenih  posljedica u mnogim 
obiteljima  u  Istri evidentne, kojima je  to  već sada, nažalost,  svakodnevnica.  
 Kako sjednica do danas nije  sazvana, još  na svoja pitanja koja  sam tom prigodom 
postavio, nisam  dobio odgovor, obzirom da je prošlo dosta vremena podsjetit ću  na tada 
postavljena pitanja.  
 Moje  tadašnje  pitanje je bilo vezano uz  problem koji je aktualan, ne samo u  našoj  
državi, nego i  šire. Naravno,  riječ je opet  o  nezaposlenosti.  

- Zanimalo me je i danas me zanima, kakva je  trenutna situacija u  našoj regiji, 
točnije, koje su to kategorije stanovnika  najviše  nezaposlenih,  

- što to znači u odnosu na raniji period, na primjer  2008. godinu, 
-  što  to znači u odnosu  na budući  period, 
- kakve  su projekcije, 
- što možemo očekivati padu i porastu nezaposlenih i u kojoj mjeri, 
- koje  će kategorije  stanovnika biti  najviše ugrožene, 
- što se čini  na značajnom  smanjenju  nezaposlenosti, teško  zapošljivih  

kategorija  stanovnika, kao što su  mladi  bez  radnog iskustva, žene i starijih od 
45 godina  života. 

Znam da je  Istarska  županija i do sada podržavala neke od projekata, pa me zanima 
: 

- da li su i u kolikoj  su mjeri ti projekti utjecali na smanjenje nezaposlenosti, 
-  koliko je obnovljeno novih  radnih mjesta,  
- koliko ih je izgubljeno.  
 Ja se unaprijed zahvaljujem Županu i kolegama u Skupštini. Ja se nadam da bi  ta 

tematska  sjednica Skupštine Istarske  županije  bila  svima nama  jednake  važnosti. Ja se 
pozivam na odgovor  gospodina Vedrana Grubišića da će sudjelovati  u radu ako treba.  

 Hvala lijepa.   
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem.  
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani gospodine  vijećniče, u cijelosti podržavam vašu  namjeru da se organizira  
tematska  sjednica  vezano za  gospodarska  kretanja u Istarskoj  županiji u svezi 
nezaposlenosti i predlažem da nam date  možda 45 dana vremena  da to pripremimo, 
uzimajući u obzir  Božić i Novu godinu,  da to bude negdje u siječnju mjesecu. U  cijelosti  to 
podržavam, jer  mislim  da je to  vrlo, vrlo  važno.  Mi smo to  već znali imati u nekoliko 
navrata.   
 Ali, iskoristiti  ću  ovih  nekoliko minuta na koje imam pravo u odgovoru, da vas 
podsjetim  da smo  2005. godine u osmom mjesecu   imali nezaposlenih  oko 4.000 
stanovnika  Istre, što je bilo manje od 5 % i svugdje se to smatra punom zaposlenošću. 
Danas imamo  nešto manje od  9.000 nezaposlenih građana  Istre. To  će  doći na  10 i 
preko  10.000  nezaposlenih. To je  realno treba reći. Mi  smo bili u situaciji  2005/6/7/8. 
godine također, gdje  smo imali  zaista odlične podatke. I sve je izgledalo kako  će biti sjajno. 
Ja sam tada insistirao  na dva projekta, Brijuni rivijera, 10  golf igrališta u  Istri. Imao  sam 
takvu političku opoziciju  svugdje i  svagdje, i od  nekih kolega koji su u politici i danas. 
 Realizacija  projekta  Brijuni  rivijera, 10  golf igrališta u Istri , nema nezaposlenosti u  
Istri. To je ono  što  tvrdim kao  ekonomista, a ne kao čovjek u politici. Naravno, jer bi se  na 
to  sve skupa  nadogradilo još puno  toga  drugoga. Svatko  razumije  multiplikativnost 
faktora u  turizmu,  nove  sadržaje, nove ponude, novo zapošljavanje.    
 Nažalost,   nije  se dogodilo niti  to  da smo izgradili hotele  na Brijunskoj  rivijeri, niti  
to da smo izgradili  više od jednog  golf igrališta.  
 Oni koji su bili protiv toga  neka  razmisle koliko su oni  sukrivci  za to što danas 
imamo, nažalost, skoro  9.000 nezaposlenih. Imali bismo ih par tisuća manje. To tvrdim kao  
ekonomista, ne  kao čovjek  politike.  
 Danas se Hrvatska  suočava  s činjenicom  da ima oko  20 %  nezaposlenih u našoj  
zemlji. Istra ima  negdje oko 9.000 nezaposlenih, bit će sigurno oko  10.000 ove zime. Ja 
nisam sretan zbog toga. Ja bih htio da smo mi ispod  5 %, kao što smo nekad bili,  u  svom 
drugom  mandatu, kojeg sam imao  čast  voditi,  Istra je bila  na pragu pune poslovnosti.  Da 
smo   tada išli kako  treba naprijed sa svim projektima  koje smo mi osmislili kao  javni  
sektor, danas  Istra bi imala  problema sa nezaposlenosti, ali  daleko, daleko manje. 
 Zato podržavam vašu inicijativu da sazovemo  tematsku  sjednicu i  da odlučimo 
napokon hoćemo li u ovoj  Istri izgraditi do kraja projekt  Brijuni rivijere, hoćemo li sagraditi  
10  golf igrališta ili je  to zaista proziran problem, što mi zaista hoćemo, što mi zaista vidimo 
kao  našu  budućnost, jer sigurno  ne možemo  živjeti  samo  od  turizma, treba nam i 
industrija i poljoprivreda, ali onda  svaka  industrija je problem, svaka poljoprivreda koja nije 
ne znam kakva poljoprivreda je problem. Mi nikako  ne možemo ništa  napraviti. 
 Ja  mislim da je  danas, kada je kriza u  punom  jeku,   ne samo u Istri, nažalost i u  
Istri, čak je  drugdje puno jača nego što je u  Istri, ali to me ne raduje što je drugdje jače, 
naravno. Mislim  da je krajnje vrijeme da  si  otvoreno kažemo što je  naša  budućnost i da li  
smo zaista još uvijek  toliko  tvrdoglavi  da ne razumijemo da  upropašteni  vojni objekti u 
pulskom  priobalju je bolje  da su u  funkciji  razvoja  turizma, a ne  zaštićeni kulturni objekti, 
što  naravno s kulturom nikakve  veze  nema. Hidrobaza je danas zaštićeno kulturno  dobro, 
a s kulturom  nikakve  veze  nema.  
 Dakle,  hajmo  razgovarati otvoreno. Ja sam spreman na to, argumente na stol, da 
vidimo  tko ima koje  argumente  i da vidimo zaista što  ćemo napraviti.           
 Podržavamo, gospodine predsjedniče, ako se vi  slažete s time i većina u  ovoj 
Skupštini, mi smo spremni u Uredu Župana, zajedno  sa   pročelnicima i pročelnicama, 
pripremiti materijal  koji može do  kraja  siječnja mjeseca biti na  ovoj  Skupštini, da li  ćemo 
imati  tematsku  sjednicu ili  točku  dnevnog  reda,  kako vi  želite, ali u svakom slučaju mi 
smo  zainteresirani da ta  točka  bude dio  rasprave na ovoj  Skupštini, jer  imamo  što  reći, 
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imamo argumente, imamo što pokazati, što smo  činili, što  želimo učiniti, pa onda neka  
vijećnici i vijećnice odluče.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate mogućnost uzeti  riječ. 
 Izvolite, imate riječ.  
 
IVICA MIKULČIĆ : 
 
 Moram izraziti izuzetno zadovoljstvo i optimizam kojim Župan pristupa tom problemu. 
Ja se osobno nadam i  dalje prognoziram da bi to bila  tematska  sjednica, da imaju pristup  
gospodarstvenici i sindikati i  Vlada. Mislim da ima prostora  za ovo što ste vi rekli za Brijuni 
rivijeru, ja  bih  dignuo i lijevu ruku za nova  radna mjesta. Mislim da svim novim projektima  
nema alternative.   
 Hvala. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Sada je  na redu Klub  vijećnika  SDP-ZELENA STRANKA. 
 Riječ ima vijećnik  Josip Anton Rupnik. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Poštovani  gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege  
vijećnici i predstavnici medija. 
 Ja  bih postavio pitanje,  koje je  već  bilo  načeto, opet se na njega vraćam, jer 
smatram da nama u Istri  treba dati dosta odgovora na neka pitanja koja  nisu  raščišćena, ali  
su ključna za našu  regiju.  
 Prvo pitanje s kojim sam htio danas započeti na koje nisam dobio odgovore na moje 
pitanje  još od lani od  21.02.2011. godine, na ponovljeno pitanje od  21.05.2011. godine,  
ponovno postavljam pitanje  i  tražim  da  nam  se podastru podaci i materijali. 
 «Sklopljeni ugovor  između  RW-ea i  HEP-a kod izgradnje  Plomina 2. zašto je 
državna revizorica 2007. godine  zatražila  izmjenu takvog ugovor, čak je tražila  poništenje 
ugovora ako  se nema ništa mijenjati. Koliko  sredstava je  do sada isplaćeno RW-eu i po 
kojoj je cijeni HEP nabavljao  struju od zajedničke  tvrtke. Koliko  RW-e ima ugljenokopa u  
svijetu i u kojim  državama. Tko je odobrio  HEP-u  da može naručiti  studiju  od  tvrtke  
«Ekonerg», koliko je  ta studija koštala i  kada je  naručena.. Tko je odobrio  HEP-u da 
raspiše  natječaj  za izgradnju  i  kakvi su uvjeti postavljeni  za izgradnju projekta  Plomin 
«C». Pored toga isto tako bih   želio znati  tko je  odobrio izmjenu  Prostornog plana Općine  
Kršan.  
 Drugo pitanje,  naše  staro pitanje,  odnosi se  na  famozni  Rockwool, sada će biti  4 
godine, kada smo mi donijeli nekakve  Zaključke  na ovoj  Skupštini i ni  jedan taj Zaključak  
do  sada nije  realiziran, niti  je  realiziran Zaključak ove  Skupštine da se formira  Agencija 
za zaštitu okoliša u  našoj  županiji. Isto to nije učinjeno. Isto  tako nije  realiziran naš  
zahtjev, sukladno zakonima   i našem Poslovniku i  Statutu,  da se održi izvanredna sjednica 
na tu  temu. 
 Kako znate, moja  Stranka  i ja osobno smo  nepravomoćno osuđeni zbog  klevetanja 
Rockwoola. To je jedinstveni  primjer  na području  Europe.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
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 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. Pitanja ima puno.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Pitanja ima puno  stvarno, slažem se s vama gospodine predsjedniče, odgovora  će 
biti malo, ali  konkretni. 
 Sva ova pitanja koja  ste postavili  vezano za  HEP i odnosa  s RW-eom je  nešto što 
bi trebalo možda postaviti kao pitanje Ministarstvu  gospodarstva, čak  Vladi  Republike  
Hrvatske, možda i  Državnom odvjetništvu,  ali   vjerojatno ne Županu Istarske  županije i 
onim prijašnjim županima, koji su bili prije mene, koji nisu  mogli znati niti su sudjelovali u 
svemu   tome, jer naravno nitko ih nije  informirati, kao što  to ne  žele  ni mene.                              
 Po vašem prvom pitanju vezano za odnose RW-ea i HEP-a, odnosno pitanje 
izgradnje Plomina 2, a mogućnosti i ambicije koje neki pokazuju u izgradnji Plomina 3, molim 
da se obratite nadležnom Ministarstvu gospodarstva, i kao vijećnik Županijske skupštine 
Istarske županije, ali i kao  građanin Republike  Hrvatske, uostalom i kao predsjednik  
stranke. 

 Upravo u tom kontekstu vam želim  reći  da po  vašem  drugom pitanju, kada je u 
pitanju sve ono što se  vama osobno i vašoj  stranci  dešavalo, pogotovo oko  Rockwoola, 
računajte  na moju osobnu  podršku i osobnu kao Ivan Jakovčić, ali i kao  Župan Istarske  
županije. Apsolutno je  nedemokratski ono što vam je učinjeno u smislu optužbe zbog  
navodnih kleveta itd. To  je  nedemokratski postupak. Vi imate pravo  na vaše  stavove, na 
vaša mišljenja, koja mogu biti kriva, netočna, ali  vas nitko zaista nema pravo zbog toga  
pravno ganjati. Možete računati na moju osobnu podršku i  na podršku Istarske  županije za 
sve ono što  vam se u  takvim slučajevima dešava.    
  Hvala lijepa.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Rupnik imate  pravo  na minutu  za  komentar. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Gospodine Župane, nisam ni očekivao od  vas, ja sam na kraju i  napisao da bih htio  
da Skupština Istarske  županije, ne Župan, zatraži od meritornih organa ove  zemlje 
odgovore. To su ključni odgovori. Mi  smo , sada će skoro biti mjesec dana, imali okrugli stol 
u Zagrebu, gdje je bila  stručna elita Republike  Hrvatske,  gdje su upravo  faktički  htjeli 
pokazati javnosti i žao mi je  što predstavnici  HEP-a nisu htjeli doći na taj  skup. Isto  mi je  
žao što prvi potpredsjednik Vlade u to isto doba namjerno zakazao  slični skup preko puta, ali  
zahvaljujem se novinarima i svim medijima koji su došli k nama, a ne njemu  na njegov  
sastanak tamo u tom  dijelu. Tamo se moglo  čuti da ovo što mi  tražimo  u Istri, faktički kao  
građani Istre i građani  Republike  Hrvatske, iza  nas stoji  zakonska regulativa, za  što su 
izrađene valjane studije u ovoj zemlji i u Europi. Zato bih sugerirao,  ako se može moji prvi 
zahtjev o Plominu, da Skupština zatraži  pismeni  zahtjev  od tih  meritornih organa u našoj  
Republici.  
 Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Gospodine Župane imate pravo na riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Neosporno je da se slažem s vama. 
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 Nije problem da Skupština zatraži odgovor, uostalom mi smo to zatražili. No, pitanje 
je  da li  ćemo  dobiti potporu, da se jasno kaže. Što je što. 
 Činjenica  je da vi s pravom tražite odgovore na mnoga pitanja. Mi smo temeljem 
odluke za  zadnje sjednice tematske  sjednice  Skupštine Istarske  županije i zatražili 
odgovarajuće informacije, da li  ćemo ih  dobiti ne znam. Sumnjam da  će ih dobiti, moram 
reći, ali ćemo ih  staviti  na raspolaganju  čim ih dobijemo,. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Čuli smo pitanje i odgovor. Mislim da je  odgovor konkretan. 
 Sada je na  redu Klub vijećnika  HDZ - HSS. 
 Riječ ima  vijećnik  Marino Roce. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane i suradnici, kolegice i kolege, dobar večer svima. 
 Ja  imam  dva pitanja. 
 Prvo pitanje je vezano uz  uvođenje zdravstvenog odgoja u  škole. 
 Kontaktirajući i sa više ljudi i roditelje, ali i ravnatelje i profesore, pogotovo  ravnatelji i 
profesore, oni  s kojima sam ja s nekim kontaktirao, žale se i što se više upoznaju sa time, 
vide  da je program  napravljen na brzinu, ali zapravo  nisu sporna tri modula, nego onaj  
četvrti modul, spolni rodni odgoj, koji  zapravo možda ne znam zašto se prekriva, u kojem se 
provodi đemberizam, znači, to je jedan pokret koji je pokrenuo  da rod možemo  si   sami 
odabrati,  da nije određeno  rođenjem. To  se potvrđuje  s time da je  to protuzakonito, jer 
znamo da je ta literatura koja se u  školi koristi mora  proći recenziju i potvrdu  Ministarstva, a 
tamo se preporučuju literature, ako se malo bolje pogleda, to je literatura nekih  udruga, koje 
su većinom vezane na homoseksualne  skupine. Njihova  se literatura  preporučuje, a 
žalosno  je   da jedan  ministar to pritišće jedan program koji je  riješen u  šest mjeseci, nije 
prošao ni  stručnu, ni  nikakvu  analizu i  gura se ga, i to prijeteći  i indirektno i  ravnateljima i 
profesorima, ali preteći i nama roditeljima, iako  zakon, to jest Ustav, članak  63., nama  
osigurava  i daje  nam obvezu i pravo  da mi odlučujemo o odgoju naše  djece, a ne 
gospodin Jovanović.  Tako da  svatko tko digne  tužbu  po Ustavnom zakonu ministar će taj 
proces  izgubiti. Ustav, članak  63. određuje naše obveze, ali i  naše  je  ekskluzivno pravo  
za odgoj  djece,  po  našem opredjeljenju.  
 Drugo  pitanje  je već postavljeno.  

Htio sam pitati vezano za  bolnicu. 
Pošto ne znam kada ističe građevinska  dozvola, znamo  da je na brzinu za Uskrs na 

brzinu  u toku  predizborne kampanje izdana, za  parlamentarne izbore, pa sada je godinu  
dana da će se u to  krenuti, ali onda slijedi ono drugo pitanje, u  zadnje vrijeme se spominje 
da bi Ministarstvo, to jeste država, mogla  preuzeti upravljanje  bolnicom, da li je stvarno 
takva  situacija, da li  se nama  daje  poruka  da mi ne znamo, ova  Skupština,  upravljati   
bolnicom ili je ovo neka  druga igra. Mislim da su  se promijenili uvjeti i u ovoj dvorani se 
prozivalo i za onaj kredit da je to jedina ispravka  sada ove  vlasti,  ali  taj kredit   i dalje, vidim 
i danas u materijalima, pada na teret županije. 
 Evo, toliko. Ne znam koja je situacija po pitanju bolnice  u  Puli. 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
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 Gospodin  Marino  Roce je htio nešto predložiti, pod točkom broj jedan  postaviti  
pitanje. 
 Ako želite polemizirati  s ministrima, prvo  treba polemizirati s Hrvatskim parlamentom 
i postaviti pitanje njemu, Hrvatskom saboru , a ne Istarskom  županu, jer  se ja  ne zove 
Jovanović, možda na srpskom moje ime Ivan  bi moglo biti Jovan, ali ipak nisam Jovan. 
Prema tome, molim vas, ako imate pitanja za gospodina Jovanovića da se kanalizirate i 
postavite njemu pitanja. 
 Ja mogu izreći  nekakve osobne  stavove svega toga što  ste naveli, ali mislim da je  
tema  koja na neki način znači promociju vaše  politike, zato ne bih  htio polemizirati s vama  
o tome, niti previše govoriti, jer mi je jasna vaš  nakana. .  
 Ja ću  reći  svoje osobno  razmišljanje, ne kao Župana, ovdje odgovaram više kao 
Župan, nego  nadležna osoba, svatko od nas ima  svoju osobnost.  
 Mislim da je dobro  da je uveden zdravstveni odgoj na drukčiji  način nego što je bilo 
to  ranije, da je to modernije, suvremenije, odgovornije za današnje vrijeme, za današnje 
godine, za  današnju mladost. Da li je u tome sve  baš  idealno, dozvolite mi  da i ja, možda, 
kažem da bi vjerojatno  o nekim stvarima trebalo sjesti i  razgovarati, ali  da treba napraviti 
korak  dalje, da  treba mladima prići na jedan  drukčiji način,  a ne na onaj  način  na koji je to 
bilo  do sada, to sigurno  treba napraviti. Jer, ako ostanemo pri onoj  tradicionalnoj  metodi i 
nismo svjesni  činjenice da  mladi stupaju u seksualni puno  ranije  nego  što smo to, 
vjerojatno,  gospodine Roce  vi i ja  činili. Prema tome, da si budemo jasni,  danas je to 
drugačije i danas treba upravo mladima pristupiti na jedan  drukčiji način. Mislim da je to  
glavna  intencija. Ja  ničiji advokat, ali  mislim da je to glavna intencija  upravo te ambicije da  
se  zdravstveni odgoj mladi  drukčije obučavaju  kada je u pitanu seks i to treba tako i reći. 
Neće  pronalaziti ljubav, ali  objektivno se radi o tome.  Ja vjerujem da je ambicija i intencija 
dobra. Da li tu ima  nekakvih  grešaka,  ja ako ništa  drugo mogu reći  sam sklon tome da se 
u  škole zdravstveni odgoj uvede na način da se  ne ignorira  realnost činjenice  današnjeg 
stupanja u seksualne odnose mladih  drukčije, ranije, prije svega,  nego što je to bilo za 
vrijeme  naših generacija.  
 S  druge  strane, kada govorimo  o pitanju  bolnice, koje je  vaše prvo pitanje, reći  ću  
da Opća bolnica Pula jeste županijska  bolnica. Međutim, objektivno  to je državna  bolnica, i 
to vi jako dobro znate.  Vi jako dobro znate da to što je gospodin Valerio Drandić predsjednik 
Upravnog vijeća Opće bolnice  Pula i što imamo pravo izbora  ravnatelja kao  županija, sve 
ostalo odlučuje  država. Šoldi imamo minimalno za to. Prema tome, to je  formalno 
županijska  bolnica, ali objektivno to je državna  bolnica. I to je bila  igra koja je napravljena 
devedesetih godina radi decentralizacija po modelu HDZ-ea. Po tome  odjednom županije su 
dobile  bolnicu, ali u svemu je odlučivalo Ministarstvo zdravstva, čak  u to vrijeme i za  
ravnatelja. Ravnatelj je uvijek  morao biti potvrđen od strane ministra  zdravstva. Sjećate se  
da se i  župan  potvrđivan tada  od strane predsjednika  Republike svojedobno. U Zagrebu  4 
puta su mijenjali kandidata za Gradonačelnika, 4 puta tadašnji  predsjednik  Republike nije 
potvrdio  Gradonačelnika  Grada Zagreba. 
 Dakle, i danas je  naša  bolnica u  Puli  u  suštini, da se ne zavaravamo,  objektivno  
državna  bolnica. I mi  nećemo, da budem jasan,  ne samo zato što ne možemo, čak i da 
možemo, nećemo, dugovi koji  postoje naše  bolnice, sanirati  na naš Proračun. Nećemo, jer 
znamo zašto ti dugovi nastaju, zbog  krize zdravstvene politike koja se i dalje  generira u ovoj 
zemlji. Da li  će biti iz  Proračuna  države novaca za sve gubitke  koji postoje u zdravstvu, ja  
ne znam. Poštovani kolega Linić, ministar financija, sigurno ima puno glavobolje kada govori  
o dugovima u zdravstvu. Ako  će država ucjenjivati  nema problema. Županijska  bolnica u  
Puli postat će državna  bolnica. To, uostalom, već i je, i nikada nije ni bila u suštini  
županijska  bolnica, nego je uvijek bila  državna  bolnica, i to svi jako dobro znaju.  
 Što se  tiče same građevinske dozvole moram vas ispraviti, ona nije izdana, nego je  
samo  sabrana, sada je  samo obnovljena, a izdana je puno  ranije. I ja  sam  tužan što se za 
vrijeme četverogodišnje vlasti  HDZ-ea ništa od toga dogodilo oko pulske bolnice. Nažalost, 
ne mogu se pohvaliti niti da se previše toga dogodilo u zadnjih mjeseci, osim  što  će sutra, 
daj bože, ponavljam,  sintagmu  daj bože,  dogoditi odluka Hrvatske  banke  za  obnovu i 
razvoj i da ćemo  napokon imati zatvorenu financijsku konstrukciju. Ako se to dogodi imati  
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ćemo bolnicu. Da li  će biti formalno ministar zdravstva  taj koji  će odlučivati o ravnatelju ili  
će to odlučivati Upravno vijeće, gdje  županija ima  više utjecaj, vjerujte mi niti je to meni 
bitno, siguran sam da nije ni vama bitno,  ali još manje je bitno građanima Istre  tko odlučuje 
tko će biti  ravnatelj. Građanima Istre je bitna  zdravstvena usluga i to kvalitetna zdravstvena 
usluga, a ne da li je bolnica  državna ili  županijska. Mislim  da je to njima  potpuno svejedno, 
naročito u konstelaciji odnosa prema županiji. Prema tome ja mislim  da sam bio dovoljno 
jasan. Ako imate pitanja  samo izvolite.           
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Izvolite gospodine Roce, imate pravo na riječ.  
 
MARINO ROCE : 
 
 Za prvo pitanje ja se slažem s vama  da je to za ministra, s druge  strane ti ravnatelji 
koji  će protiv  svoje volje uvoditi ili profesori bili u  štrajku u  strahu  da ne dobiju otkaz, ja  
sam pitao kako njih zaštiti u ovom dijelu. 
 U drugom dijelu, deklarativno se stalno zalažemo za izgradnju nove  bolnice, a 
činjenično je  stanje  da je to  državna bolnica, a decentralizacija ide u suprotnom  pravcu o 
ovom što je rečeno oko  bolnice. 
 
DINO KOZLECAC : 
 

Hvala.  
Imate mogućnost odgovoriti. 
Izvolite, imate riječ.  

 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 

Kada je u pitanju centralizacija, decentralizacija, pitanje je političke odluke. Evo, vam 
jedan prijedlog. Hajmo  raspisati  referendum  za  autonomnu Istarske  županije, da vidimo 
da li  ćete glasati za. Evo, to je  sasvim konkretan prijedlog. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Dobro, još  ćemo  se zadržati tu u  Pazinu. 
 Sada je na  redu Klub  vijećnika  IDS-HNS. 
 Tko se javlja za  riječ ? 
 Ne javlja  se nitko. 
 Dalje je na  redu Klub  vijećnika Ladonje. 
 Tko se javlja  za riječ ? 
 Ne javlja se nitko. 
 Nadalje, od Ostalih  se javio za riječ vijećnik  Zdenko Pliško. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Gospodine predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolegice i kolege, gospodo iz 
medija, dobar  večer svima. 
 Imao sam namjeru postaviti  dva pitanja, ali jedno je već  ranije  postavljeno, pa  
nema potrebe da ga ja upućujem. 
 Imam jedno pitanje  za koje mislim da je lako rješivo, a to je  izvođenje programa 
izobrazbe u glazbenoj školi «Ivan Matetić – Ronjgov», učenje  sviranja na istarskim pučkim  
glazbalima. Ja  ću podsjetiti da se  ta škola obratila  našem nadležno Upravnom odjelu i  
rečeno je da nije blagovremeno zatražila financiranje, pa je upućena  da to učini u  razdoblju 
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donošenja  Proračuna za  2013. godinu, odnosno  za  školsku godinu koja se poklapa sa tom 
godinom  financiranja, ali da se prethodno obrate nadležnom Ministarstvu. To su isto učinili i 
od  strane nadležnog Ministarstva dobili su odgovor  da  takve programe financiraju jedinice 
lokalne uprave i to temeljem Zakona o umjetničkom obrazovanu iz  2011. godine i da  ne 
mogu dobiti nikakav  sredstva za  uvođenje ovih programa.    
 Mene interesira zbog čega je potrebno toliko vrimena da bimo  na izvjestan način, svi  
bimo  to  stili  da to ne izumire. Dakle, učenje  sviranja na  pučkim  glazbalima nije  samo  
želja  jako zainteresiranih mladih, nego i  očuvanje naše  baštine. Mislim da bismo trebali to 
financirati. Potrebna sredstva su trećina  jednog nastavnika, odnosno profesora u toj školi, 
oko  40-tak  tisuća kuna  godišnje. Ne vidim zbog  čega je potrebo  da se toj osoba, koja  uči  
tu  djecu  na izvjestan način skoro volonterski, ne bi osigurala  sredstva. Uz  mali dodatak to 
škola može to iz  ostalih izvora sredstava  namiriti. 
 Zahvaljujem. 
 
DINO KOZLEVAC ; 
 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Poštovani kolega, dobro je da ste  postavili ovo pitanje, jer je to pitanje o kojemu  smo 
već  razgovarali. Međutim, dogodilo se  da je škola, nažalost, zakasnila  sa  svojim javljanjem 
za  ova sredstva za  vrijeme pisanja  Proračuna, a mi moramo poštivati proceduru, jer ako  
se neko  javi prekasno  znači da je  nekakav problem. Mi smo vrlo  zainteresirani da u toku 
rasprave oko Proračuna damo amandmana, jer mislimo da je to stvarno vrijedno.36.000,00 
kuna o kojima  se razgovara o jednom konkretnom slučaju ne smije  biti  zapreka. Ja  želim 
ovdje posebno istaknuti koliko je Istarska  županija učinila za promociju  tradicijske istarske 
glazbe, pa čak i toga da je  naša ljestvica i postala dio nematerijalne baštine, dio nestale  
baštine. Prema tome  puno je učinjeno toga u zadnjih  nekoliko godina na realizaciji  
nematerijalne  baštine, kada govorimo o pjevanju, o  tradicijskom pjevanju  i  tradicijskim  
glazbalima, tako  da je ovo  nastavak svega ovoga. Međutim, mi moramo poštivati  neke  
realne rokove.  Zato podržavamo  vaš prijedlog, jer je  to i dio  naše politike koju vodimo  na 
valorizaciji istarske tradicije. I  budite  ljubazni, kada bude  danas rasprava oko  Proračuna, 
što je početak  te rasprave oko budućeg Proračuna, trebati  će predložiti amandmane, i onda 
ćemo imati, siguran sam svi zajedno, zajednički stav da se  financiraju  svi oni koji su ljubitelji 
istarske  tradicijske  glazbe.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 Imate mogućnost se očitovati  na odgovor u trajanju od jedne minute. 
 
ZDENKO PLIŠKO : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu  na odgovoru. 

Podsjetio bih da je ta škola o kojoj ja govorim obratila  se našem nadležnom  
Upravnom odjelu  4.06.2012. godine. Traži financiranje za  narednu godinu. Mislim da je  to 
blagovremeno i na  vrijeme. To  nije zatraženo  samo za ovaj program, nego i đez. Molim 
radi toga što netko zakasnio, nije  još uvijek zakasnio, još uvijek  Proračun nismo donijeli i 
hajmo to riješiti i  bit će  svi zadovoljni. 
 Zahvaljujem.  
  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala.  
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 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Dakle, da razjasnim. 
 Radilo  se o  datumu koji ste spomenuli 4.06.2012. godine. Nije bilo moguće, 
gospodine vijećniče.  Tako je kako je i što  da vam kažem.  Mi smo spremni, rekao  sam vrlo 
jasno to uvrstiti za slijedeću godinu u  Proračun,  očekujemo  da će svi to podržati. Međutim, 
da sada do kraja kažem, tražili su novac za  tradicijsku  glazbu i za  đez. Ja istina, više  volim 
pank, nego  đez, ali nikada vjerojatno se  neće učiti pank u našim  školama. Isto tako, daleko 
od toga  da ne volim đez. Međutim, jednostavno ne možemo  sve, moramo se  za nešto 
odlučiti i u ovom  trenutku sigurno je ono što mi je kolegica pročelnica nadležnog Upravnog 
odjela rekla da ćemo uvrstiti  tradicijska glazbala, tradicijsku  glazbu, sve ono što  će biti dio 
Proračuna  iduće godine.  

Za tekuću godinu  4.06.2012. godine  oni su zaista  dali  zahtjev, ali mi  više nismo bili 
u mogućnosti zahtjev uvrstiti u proceduru.. Istina, mi smo zatražili pomoć od nadležnog 
Ministarstva prosvjete. Nismo dobili nikakav očekivani  odgovor, možda će nam i oni pomoći, 
što  ne bi bilo loše  da se dogodi, međutim, vidjet ćemo  da li  će se dogoditi. Ako ne, 
neovisno o tome, mi  smo spremni  financirati ovaj dio obrazovanja, ali  gledajući  slijedeće u 
jednoj rečenici. Zajedno s našim pročelnikom Upravnog odjela za  međunarodne odnose  i 
europske  integracije, s gospodinom  Otočanom i s našim nadležnim Upravnim odjelom,  
želimo  stvoriti jedan europski  program, koji  će omogućiti  stvaranje jednog   centra za  
tradicijsku  glazbu. Nismo  se još odlučiti  gdje će biti sjedište  tog centra. Vjerojatno  će biti u 
nekom malom istarskom mjestu. Ima nekoliko mogućih mjesta  gdje  bi to moglo biti. I to  će 
biti i dodatni doprinos da se zaista to dogodi. Glavni  zadatak  će, naravno, imati kolega 
Torbica, koji  će morati pripremiti taj projekt, jer on ima  više veza kroz kulturu, ali ima i 
obrazovanja, tako  da se ja  nadam da će naša  3 Upravna odjela uspjeti sastaviti jedan 
kvalitetan europski program i temeljem toga i  iznaći  sredstva koja  će doprinijeti učenju i u 
samoj  školi,  ali  naročito, pošto je to fakultativno  učenje,  da i to  kažemo građanima,  da 
znaju da se radi o  fakultativnom  učenju, a ne o klasičnoj  školi , da tako kažem,  klasičnom 
predmetu, nego  fakultativnom  predmetu, da na taj način još lakše  izađemo  na kraj  sa 
novcima. Pokušat ćemo prilagoditi  europski program koji bi  trebao omogućiti i  školovanje 
svih onih koji  žele  se školovati kada je u pitanju istarska glazbena tradicija.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem.  
 U ime Kluba  vijećnika  SDP- ZELENA STRANKA,  riječ ima  vijećnica  Maja  Šarić.  
 
MAJA  ŠARIĆ : 
 
 Hvala lijepa.  
 Dobar večer svima.  
 Ja imam  dva pitanja. 
 Prvo pitanje, zanima me u kojoj  je  fazi projekt  Kaštijun.  
 I  drugo pitanje, svjedoci smo velikih infrastrurnih  radova na području Grada Pule, i 
želim postaviti još jedno dodatno pitanje, a to je kružni tok u  Šijani. 

Kolega vijećnik Marino Roce je postavio pitanje, bila  je  baš posjeta Vlade Istarskoj  
županiji, kada je uvela  vjeronauk u  škole. 
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Hvala.   
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
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IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Oba dva ova projekta su  od  velike  infrastrukturne  vrijednosti za cijelu  Istru, kada 
govorimo o  Regionalnom  centru za  gospodarenje  otpadom. I mogu  reći  da je 
projektiranje vrlo zahtjevno, veliko, pri  kraju i  sigurno je  da će se sa idućom godinom početi 
sa  radovima. 
 Dozvolite  mi  da sada ne budem  baš precizan prognozer, pa  da opet ne promašim, 
ali ono  što je  važno  da se svede na to da  se držimo rokova. 
 Što se  tiče  raskrižja u  Šijani, to je najnoviji hrvatski  izraz za kružni tok, vidim da 
niste upoznati, to nije  raskrižje, to  je  raskrižje, vrlo  važan, što morate znati, to je  raskrižje. 
Ono je također u fazi gotovo  praktički projektiranja i svega i to bi  trebalo  početkom  zaista 
iduće godine  početi  sa radovima.      
 Čuo sam da se puno firmi javilo  na natječaj. Ja  se nadam da ćemo  to vrlo  brzo  i 
završiti, jer  će početi  radovi. U  svakom slučaju  želim poručiti građanima Pule  da će žele li  
zaista moderan grad, modernu  Pulu, trebati biti jako strpljivi kada govorimo  o 
kanalizacijskom  sustavu  grada Pule,  koji je u izgradnji, ali bez toga  se ne može. Također 
je to i  sa prometnicima u konkretnom slušaju u  Šijani. Trebat će puno  strpljenja, ali 
vjerujem da ćemo iduću  godinu doživjeti da će biti sve  biti gotovo.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Da li  ste zadovoljna s odgovorom? 
  Zadovoljna.  
 I još je  jedan vijećnik iz Kluba vijećnik a HDZ-HSS. 
 Zadnje pitanje i taman se uklapamo u  vremenski  termin. 

Riječ ima  Nenad Boršić. 
  
NENAD  BORŠIĆ : 
 
  Poštovani predsjedniče,  gospodine Župane, kolege i kolegice vijećnici i vijećnice 
Istarske  županije i mediji.  
 Jedno pitanje  bih postavio  s jednim potpitanjem. . 
 Kroz medije se  povlači tema koja je  okupirala sve  obične građane, pa i svih  nas   
ovdje  vjerujem ponaosob, a pojavljuje se kao prijedlog  poreza  na nekretnine. S  time  u 
svezi interesira me da li su se općine, gradovi i županija počeli  pripremiti i u kojoj  su  fazi,  
iako je to  samo prijedlog  zakona, ali kako  ide slijed vjerojatno  će i postati zakon, da se ne  
desi ishitrenost,  da se desi nešto novo, a da niti  županija, ni  gradovi, ni općine Istarske  
županije, nisu  pripremljeni za to, jer ja  mislim da  u ovom trenutku nikome nije jasno na koji 
način će se to izvoditi.  

Ujedno me interesira koji je stav  županije po tom prijedlogu poreza, jer vidljivo je da  
ste se  neki koaliciji partneri izjasnili da su protiv  tog poreza, pa me zato interesira i vaš  stav 
kao  koalicijskog  partnera, gospodine  Župane. 
 Hvala vam lijepa. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Župane imate riječ.  
 
IVAN JAKOVČIĆ : 
 
 Ja vas  moram upozoriti da  sam ja  Župan Istarske  županije i da odgovaram na 
pitanja  kao  Župan Istarske  županije. To što vi primjećujete da sam istovremeno i 
predsjednik IDS-a meni je to jako drago, ali  moja politička kultura mi ne dozvoljava  da  ovu 
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govornicu zlorabim  na način da  odgovaram na pitanja  kao, istina je koalicijski partner 
danas  u  postojećoj  vlasti.. Dakle,  budite  ljubazni, ja mogu  razumjeti vaše političke  motive 
kao  HDZ-ea, ali  dozvolite mi i prihvatite moju političku kulturu da za ovom  govornicom  ne 
odgovaram na pitanja koja su irelevantna za  Istarsku  županiju i to usmjerena prema  
Istarskom  županu, odnosno onome što  redi  Istarska  županija. 
 Kada govorimo o porezu on je  vezan praktički za  općine i gradove. Dakle, uopće nije  
vezan za  županiju. Naravno, da ja imam svoj  stav o tome,  ja sam ga  javno iznosio, ja  ga 
večeras zaista  ne želim iznositi, jer mislim da je  nekorektno  da za ovom govornicom 
govorim kao predsjednik IDS-a i teme koje su vezane isključivo za odnose političkih  
stranaka. Ovo je prevažno  tijelo  za ovu  Istarsku  županiju, ovo je  Skupština Istarske  
županije, i ja  cijenim  svih  vas koji ste izabrani u ovu  Skupštinu  na demokratski  način  i 
mislim da trebamo tako  razgovarati. Sve ostalo bilo  bi politikanstvo,  a ja se, moram vam 
reći, ne želim na takav način komunicirati. Molim da me  razumijete.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Imate li  potrebe uzeti  riječ ? 
 Nemate.  
 Zaključujem 2. točku  dnevnog  reda – Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije.   
  

AD -3 INFORMACIJA O STANJU SIGURNOSTI  NA PODRUČJU 
           ISTARSKE ŽUPANIJE U PRVIH  DEVET MJESECI  2012. 
           GODINE 

 
Obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao MLADEN GROZDANIĆ, zamjenik 

načelnika Policijske uprave Istarske.  
Skupština je primila na znanje 

 
    INFORMACIJU     
 
o stanju sigurnosti na području  Istarske  županije u prvih  devet mjeseci 2012. godine 
 

AD – 4 PRIJEDLOG  PRVIH IZMJENA  I DOPUNA PRORAČUNA  
             ISTARSKE ŽUPANIJE  ZA 2012. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Prezentaciju  za ovu točku  dnevnog  reda je  dala SLAVICA BENČIĆ,  pročelnica  

Upravnog odjela za  proračun i financije  Istarske  županije 
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili na klupama.  

 U  raspravi u ime  klubova vijećnika su sudjelovali : MARINO  ROCE, u ime Kluba 
vijećnika  HDZ-HSS, DAMIR IVETIĆ, u ime Kluba vijećnika Ladonje, TEDI  CHIAVALON; u  
pojedinačnoj  raspravi: EVELINA BIASIOL – BRKLJAČIĆ, TEDI  CHIAVALON. ispravak 
netočnog  navoda, MARINO ROCE, TEDI  CHIAVALON, VALERIO  DRANDIĆ. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i daje na glasanje Prijedlog Prvih 
izmjena i dopuna Proračuna Istarske županije za  2012. godinu, te nakon  glasanja 
utvrđujem da je   Skupština sa 21   glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 6  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
   PRVE IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
                                       Istarske  županije  za  2012. godinu. 
 

AD – 5 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA 
             PROGRAMA JAVNIH  POTREBA U KULTURI  ZA 2012. 
             GODINU  MJERILIMA I NAČINU KORIŠTENJA 
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             VLASTITIH PRIHODA ŠKOLA 
   
Predlagatelj za ovu točku dnevnog  reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić.   
Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključujem 

raspravu  i daje na glasanje Oduku o izmjenama i  dopunama Programa javnih  potreba u   
kulturi za  2012. godinu mjerilima i načinu  korištenja  vlastitih prihoda  škola, te nakon 
glasanja  utvrđuje da je Skupština sa 26   glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela  

   O D L U K U 
 

o izmjenama i  dopunama Programa javnih  potreba u   kulturi za  2012. godinu 
mjerilima i načinu  korištenja  vlastitih prihoda  škola 
 
 AD – 6 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA JAVNIH 
                       POTREBA U SPORTU ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2012. 
                       GODINU 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 LUCIJA DEBELJUH, predsjednica Odbora za  društvene djelatnosti, izvijestila je 
Skupštinu da je Odbor za društvene djelatnosti  razmatrao  Prijedlog Izmjena i dopuna  
Programa javnih  potreba  u sportu Istarske županije za   2012. godinu, čije su Zaključke 
vijećnici dobili na  klupe. Odbor je predložili  da se Savezu  sportova  odobri  40.000,00 kuna 
za  vrhunski  sport, a da će 30.000,00 kuna umjesto za sportski godišnjak, dobro doći za   
socijalni  program.  

Pošto se više nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 
raspravu  i daje na glasanje Izmjene i  dopune Programa javnih potreba u  sportu Istarske   
županije za  2012. godinu s prijedlogom Odbora za  društvene djelatnosti  kojeg je iznijela 
predsjednica  Odbora Lucija  Debeljuh, te je nakon glasanja  utvrdio  da je  Skupština sa 26  
glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i   bez «SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

   IZMJENE I DOPUPE  
 
Programa javnih potreba u  sportu Istarske   županije za  2012. godinu 
 
 AD – 7 PRIJEDLOG PRORAČUNA  ISTARSKE ŽUPANIJE 
                      ZA  2013. GODINU – 1. ČITANJE 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje je dala SLAVICA BENČIĆ – KIRAC,  pročelnica Upravnog 
odjela za  proračun i financije Istarske  županije. 
 Predsjednik  DINO KOZLEVAC, naglašava da se  radi o  1. čitanju,  da je rok za  
podnošenje amandmana, odnosno prijedloga, do kraja  četvrtka 11.mjeseca., utorak, srijeda i  
četvrtak, tako da nakon toga  nadležne službe mogu obraditi pristigle prijedloge  i vidjeti što 
je moguće ugraditi, a što nije i da se na vrijeme pošalju materijali za  konačno donošenje  
Proračuna za  2013. godinu. Konačno  donošenje  Proračuna  će biti na 40. sjednici  
Skupštine Istarske  županije  17.012.2012. godine.    

U  raspravi u ime klubova  vijećnika  su sudjelovali : DAMIR IVETIĆ, u ime  Kluba  
vijećnika  Ladonja, TEDI  CHIAVALON, u ime Kluba vijećnika IDS-HNS; pojedinačnoj  
raspravi: MARINO ROCE, TEDI CHIAVALON, ispravak netočnog navoda, ZDENKO 
PLIŠKO, VALERIO DRANDIĆ, odgovori na  postavljena pitanja.: 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu , i ponovno naglašava da sve 
prijedloge,  primjedbe, amandmane i dopune, treba dostaviti do  četvrtak do  kraja  radnog  
dana i  najavljuje  narednu  sjednicu  Županijske skupštine za 17.012. 2012. godine, te 
stavlja  na glasanje  Proračun  Istarske  županije  za  2013. godinu  - 1. čitanje sa 
Zaključkom da ide u  drugo čitanje. Nakon  glasanja utvrđuje da je Skupština sa 27 glasova 
«ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH»  glasova», utvrdila 
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   P R O R A Č U N  
 
Istarske  županije za  2013. godinu – 1. čitanje 

 
 AD -  8 PREPORUKA JEDINICAMA LOKALNE SAMOUPRAVE 

O ISTARSKOJ  ŽUPANIJI  O POSTUPCIMA VEZANIM 
ZA UTRVRĐIVANJE PRAVA  VLASNIŠTVA NAKON 

                       UKIDANJA  DEUŠTVENOG VLASNIŠTVA  I POTPORA U 
                       ZAŠTITI NJIHOVIH PRAVA  
 
  Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje je dala VESNA IVANČIĆ, tajnica Stručne službe Skupštine 
Istarske  županije.  

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe  
U  raspravi su  sudjelovali : DAMIR IVETIĆ, u ime Kluba vijećnika  Ladonje, NEVIA 

POROPAT, ispravak krivog  navoda ; pojedinačnoj  raspravi: JOSIP ANTON RUPNIK, 
ZDENKO PLIŠKO, MARINO ROCE, VESNA IVANČIĆ, odgovori  na postavljena pitanja. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključujem raspravu  i dajem na glasanje  Preporuku 
jedinicama lokalne samouprave u Istarskoj  županiji o postupcima   vezanim  za  utvrđivanje 
prava  vlasništva  nakon ukidanja  društvenog   vlasništva i potpora u  zaštiti njihovih  prava, 
te nakon  glasanja utvrđuje da je Skupština sa 26  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i 
bez   «SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 
 
    PREPORUKU  
 
jedinicama lokalne samouprave u Istarskoj  županiji o postupcima   vezanim  za  
utvrđivanje prava  vlasništva  nakon ukidanja  društvenog   vlasništva i potpora u  
zaštiti njihovih  prava 
 

AD - 9. PRIJEDLOG ODLUKE O DONOŠENJU  IZMJENA I 
             DOPUNA PROSTORNOG PLANA  ISTARSKE ŽUPANIJE   
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 Uvodno obrazloženje je dala INGRID PALJAR, ravnateljica Zavoda za prostorno 
uređenje  Istarske županije. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici  su primili  na klupama.  
Predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i daje na glasanje Odluku o 

donošenju  izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske  županije, te nakon glasanja utvrđuje 
da je Skupština sa 26  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova», donijela 

 
    O D LU K U 

 
o donošenju  izmjena i dopuna Prostornog plana Istarske  županije, 
  

AD – 10  
 a) Prijedlog Odluke o izmjenama i  dopunama Odluke o kriterijima, 
              mjerilima, načinu  financiranja i  rasporedu  sredstava za 
              decentralizirane funkcije za  zdravstvene ustanove u  2012. godini, 
 b) Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prvih  izmjena i dopuna popisa 
              prioriteta zdravstvenih  ustanova u vlasništvu Istarske  županije za 
              raspored sredstava decentraliziranih  funkcija u  2012. godini, 
  

 Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
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Uvodno obrazloženje je dala SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica  Upravnog 
odjela za zdravstvo  socijalnu  skrb Istarske  županije. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici  su primili na  klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključujem 

raspravu  i daje odvojeno na glasanje točke a) i b)   
 a) Prijedlog Odluke o izmjenama i  dopunama Odluke o kriterijima, 
              mjerilima, načinu  financiranja i  rasporedu  sredstava za 
              decentralizirane funkcije za  zdravstvene ustanove u  2012. godini, 
 b) Prijedlog Zaključka o utvrđivanju prvih  izmjena i dopuna popisa 
              prioriteta zdravstvenih  ustanova u vlasništvu Istarske  županije za 
              raspored sredstava decentraliziranih  funkcija u  2012. godini, te nakon glasanja  
utvrđuje da je Skupština sa  22  glasova «ZA», bez glasova «PTOTIV» i  bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

a) 
    O D L U K U 

 
o izmjenama i  dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima, načinu 
financiranja i  rasporedu  sredstava za decentralizirane funkcije  
za  zdravstvene ustanove u  2012. godini, 
 b)   
     Z A K L J U Č A K 
 
o utvrđivanju prvih  izmjena i dopuna popisa prioriteta zdravstvenih 
ustanova u vlasništvu Istarske  županije za raspored sredstava decentraliziranih  
funkcija u  2012. godini,  
 
 AD – 11 PRIJEDLOG ODLUKE O  IZMJENAMA ODLUKE O 
                         IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVANJU 
                         JANVE USTANOVE IKA -  ISTARSKE KULTURNE 
                         AGENCIJE  - AGENZIA CULTURALE  ISTRIANA 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili na klupama.  

Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključujem 
raspravu  i daje  na glasanje Odluku o izmjenama Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 
osnivanju  javne ustanove  IKA -  Istarske kulturne  agencije -  Agenzia  culturale istriana, te 
nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 22 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

ODLUKU 
 
o izmjenama Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  javne ustanove  
IKA -  Istarske kulturne  agencije -  Agenzia  culturale istrian 

 
AD – 12 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE  O 
               OSNIVANJU  LUČKE UPRAVE  RABAC 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO  OZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje Oduku o izmjeni Odluke o osnivanju  Lučke uprave  Rabac, te 
nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 21  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

 
    O D L U K U 
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o izmjeni Odluke o osnivanju  Lučke uprave  Rabac 
 
AD – 13  PRIJEDLOG ODLUKE  O IZMJENI ODLUKE O 
                OSNIVANJU  LUČKE UPRAVE  UMAG - NOVIGRAD  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Uvodno obrazloženje je dao JOSIP ZIDARIĆ,  pročelnik Upravnog odjela za  održivi 
razvoj Istarske  županije. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su  primili na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu, predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje na glasanje Oduku o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju  Lučke 
uprave  Umag – Novigrad,  te nakon  glasanja utvrđujem da je Skupština sa 21 glasova 
«ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

 
     O D L U K U  
 

o izmjenama i dopunama Odluke o  osnivanju  Lučke uprave  Umag – Novigrad 
 
  AD – 14 PRIJEDLOG  ZAKLJUČKA O IZRADI ANALIZE 
                          STANJA VODOOPSKRBNOG SUSTAVA  ISTRE TE 
                          IZVJEŠĆA O PLANIRANIM  MJERAMA ZA 
                          RJEŠAVANJE PRONLEMA VODOOPSKRBE  U 
                          ISTARSKOJ  ŽUPANIJI  VIJEĆNIKA (PRIJEDLOG IVE 
                          UCCIA MLETIĆA) 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 Uvodno obrazloženje  je da MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske  županije. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici  su primili na klupama. 
U  raspravi je  sudjelovao : DAMIR IVETIĆ, u ime  Kluba  vijećnika  Ladonje. 
DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje  na glasanje ZAKLJUČAK o izradi 

analize stanja  vodoopskrbnog  sustava  Istre  te  izvješća o planiranim mjerama za  
rješavanje problema vodoopskrbe u  Istarskoj  županiji vijećnika ( prijedlog Ive Uccia 
Miletića), s tim da to  bude jedna točka  dnevnog reda na narednoj  sjednici  Skupštine 
Istarske županije, koja  će se održati  17.012.2012. godine, te nakon  glasanja utvrđuje da je 
Skupština sa 22  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova», 
donijela 

 
 ZAKLJUČAK 

 
o izradi analize stanja  vodoopskrbnog  sustava  Istre  te  izvješća o planiranim 
mjerama za  rješavanje problema vodoopskrbe u  Istarskoj  županiji vijećnika ( 
prijedlog Ive Uccia Miletića), s tim da to  bude jedna točka  dnevnog reda na narednoj  
sjednici  Skupštine Istarske županije, koja  će se održati  17.012.2012. godine 
 

AD -15 PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU 
             SPORAZUMA O SUFINANCIRANJU  PROGRAMA ZA 
             IZGRADNJU  SUSTAVA NAVODNJAVANJA  VALTURA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 Uvodno obrazloženje  je dao MILAN ANTOLOVIĆ., pročelnik Upravnog odjela za 
poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske  županije. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili na klupe. 
U pojedinačnoj  raspravi su  sudjelovali : JOSIP ANTON RUPNIK, MILAN 

ANTOLOVIĆ , odgovori na  postavljena pitanja. 
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Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu  i daje  na glasanje Zaključak o 
prihvaćanju  Sporazuma o sufinanciranju  Programa izgradnje sustava navodnjavanja 
Valtura, te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština sa 21  glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

    Z A K L J U Č A K 
 

o prihvaćanju  Sporazuma o sufinanciranju  Programa izgradnje sustava navodnjavanja 
Valtura, 
 

AD - 16.  
a. Prijedlog Odluke o pristupanju  Istarske  županije Udruzi 
    Modelna  šuma, Sliv rijeke  Mirne, 
b. Prijedlog  Odluke o imenovanju  predstavnika u Udrugu Modelna 
   šuma, 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić.  
Uvodno obrazloženje  će dati MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za 

poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, ribarstvo i vodoprivredu Istarske  županije. 
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili na klupe. 
Pošto  se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje Odluku 
a.  o pristupanju  Istarske  županije Udruzi  Modelna  šuma, Sliv rijeke 
     Mirna, 
b. o imenovanju  predstavnika u Udrugu Modelna  šuma, te nakon  glasanja utvrđuje 

da je Skupština sa 21  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH»  
glasova», donijela 

 
    O D L U K U 
 
a.  o pristupanju  Istarske  županije Udruzi  Modelna 
     šuma, Sliv rijeke  Mirne, 
b.  o imenovanju  predstavnika u Udrugu Modelna  šuma, 

 
 
 AD – 17 PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU  SUGLASNOSTI NA 
                         ODLUKU O DPUNI DJELATNOSTI OSNOVNE ŠKOLE – 
                         SCUOLA ELEMENTARE «RIVARELA» 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili na  klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO OZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje Odluku o davanju  suglasnosti  na Odluku o  dopuni  djelatnosti 
Osnovne  škole -  Scuola  elementare «Rivarela», te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština 
sa 21 glasova «ZA»,  bez  glasova «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

 
     O D L U K U 
 
o davanju  suglasnosti  na Odluku o  dopuni  djelatnosti Osnovne  škole -  Scuola  
elementare «Rivarela», 
 
 AD – 18  PRIJEDLOG ODLUKE O OBUSTAVI  ISPLATE 
                          SREDSTAVA ZA REDOVITO GODIŠNJE 
                          FINANCIRANJE IZ PRORAČUNA  NEZAVISNOG 
                          ČLANA  PREDSTANIČKOG TIJELA  VIKTORA 
                          KRAPLJANOVA 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Župan  Istarske  županije Ivan Jakovčić.

  
Izvješća nadležnih  radnih tijela primili ste na klupama.  
Pošto  se nitko nije javio za  raspravu  predsjednik  DINO OZLEVAC, zaključuje 

raspravu i daje  na glasanje Odluku o obustavi isplate sredstava za  redovito godišnje   
financiranje i  gubitku  prava na  redovito godišnje  financiranje iz  proračuna  nezavisnog  
člana  predstavničkog  tijela Viktora  Krapljanov, te nakon glasanja utvrđujem da je Skupština 
sa 21  glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i  bez «SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

 
    O D L U K U 

 
o obustavi isplate sredstava za  redovito godišnje   financiranje i  gubitku  prava na  
redovito godišnje  financiranje iz  proračuna  nezavisnog  člana  predstavničkog  tijela 
Viktora  Krapljanova 
 
 AD – 19  PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU 
                          RAVNATELJA  JAVNE USTANOVE ZA 
                          UPRAVLJANJEM ZAŠTIĆENIM  DIJELOVIMA 
                          PRIRODE ISTARSKE ŽUPANIJE «NATURA HISTRICA» 
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Komisija za izbor i imenovanje Skupštine  
Istarske  županije .. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe. 
Pošto  se nitko nije javio  za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje Rješenje o imenovanju  ravnatelja Javne ustanove za 
upravljanjem zaštićenim  dijelovima prirode Istarske županije «Natura Histrica», te nakon 
glasanja utvrđuje da je Skupština sa  21 glasova «ZA», bez   glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  ravnatelja Javne ustanove za upravljanjem zaštićenim  dijelovima 
prirode Istarske županije «Natura Histrica» 
  

AD - 20 
 
       a. Prijedlog Rješenja o  razrješenju  člana Upravnog vijeća 
              POLITEHNIKE PULA -  Visoke  tehničko -  poslovne   
              škole s  pravom  javnosti (Miodrag Čerina) 

b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana  Upravnog vijeća 
              POLITEHNIKE PULA. Visoke tehničko – poslovne škole 
              s pravom  javnosti (Davor  Debeljuh) 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Komisija za izbor i imenovanje Skupštine  
Istarske  županije .. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključujem 

raspravu  i daje  na glasanje Rješenje 
a. o  razrješenju  člana Upravnog vijeća 

              POLITEHNIKE PULA -  Visoke  tehničko -  poslovne 
              škole s  pravom    javnosti (Miodrag Čerina) 

b. o imenovanju  člana  Upravnog vijeća 
              POLITEHNIKE PULA . Visoke tehničko – poslovne 
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              škole  s pravom   javnosti (Davor  Debeljuh), te nakon glasanja utvrđuje da je 
Skupština sa 21  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH»  glasova», 
donijela 

 
     R J E Š E N J E 
 

a. o  razrješenju  člana Upravnog vijeća POLITEHNIKE PULA –  
     Visoke  tehničko -  poslovne    škole s  pravom    javnosti (Miodrag 
     Čerina) 
b. o imenovanju  člana  Upravnog vijeća POLITEHNIKE PULA  
     Visoke tehničko – poslovne    škole  s pravom   javnosti (Davor 
     Debeljuh) 

 
AD . 21.  

 a. Prijedlog  Rješenja o razrješenju  člana Zaklade za  poticanje 
              partnerstva i  razvoja  civilnog  društva (Bernard Zenzerović)  
 b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju člana Zaklade za  poticanje 
              partnerstva i  razvoja  civilnog  društva (Duško  Kišberi) 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Komisija za izbor i imenovanje Skupštine  
Istarske  županije .. 

Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe. 
U pojedinačnoj  raspravi  je   sudjelovao NENAD ČENDAK (Predlaže da se i opoziciji 

omogući predlaganje  članova  Zaklade). Na postavljeno pitanje  će se pismeno odgovoriti. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje pojedinačnu raspravu  i dajem  na glasanje 
točke  a i b).  
 a. Prijedlog  Rješenja o razrješenju  člana Zaklade za  poticanje 
              partnerstva i  razvoja  civilnog  društva (Bernard Zenzerović) 
 b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju člana Zaklade za  poticanje 
              partnerstva i  razvoja  civilnog  društva (Duško  Kišberi), te nakon  glasanja 
utvrđujem da je Skupština sa  22  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 

 
     R J E Š E N J E 
 
 a. o razrješenju  člana Zaklade za  poticanje  partnerstva i  razvoja 
              civilnog  društva (Bernard Zenzerović)  
 b. o imenovanju člana Zaklade za  poticanje   partnerstva i  razvoja 
              civilnog  društva (Duško  Kišberi) 
 

AD - 22.   
a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju člana  Stožera  zaštite 
    i  spašavanja 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Stožera zaštite 
    i  spašavanja 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Komisija za izbor i imenovanje Skupštine  

Istarske  županije . 
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe.  
Pošto se nitko nije javio za  rapravu  predsjednik  DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje 
a) Prijedlog  Rješenja o  razrješenju člana  Stožera  zaštite i  spašavanja 
b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Stožera zaštite i  spašavanja, te nakon  

glasanja utvrđuje da je Skupština sa  22  glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela 
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    R J E Š E N J E 
 

a. o  razrješenju člana  Stožera  zaštite   i  spašavanja 
b. o imenovanju  člana Stožera zaštite   i  spašavanja 

 
AD – 23 PRIJEDLOG O IMENOVANJU  PREDSJEDNIKA 
               I ČLANOVA  UPRAVNOG VIJEĆA LUČKE UPRAVE 
               POREČ 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Komisija za izbor i imenovanje Skupštine  

Istarske  županije.  
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili  na klupe..  
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje Rješenje o imenovanju  predsjednika i  članova  Upravnog  
vijeća  Lučke  uprave Poreč, u  dosadašnjem sastavu, te nakon glasanja utvrđujem da je 
Skupština sa  22  glasova «ZA»,  bez glasova «PROTIV» i bez   «SUZDRŽANIH»  glasova», 
donijela 

 
     R J E Š E N J E 

 
 Rješenja o imenovanju  predsjednika i  članova  Upravnog  vijeća  Lučke  uprave 
Poreč u  dosadašnjem sastavu 
 

AD - 24.  
 a. Prijedlog  Rješenja o  razrješenju  člana Školskog odbora  Srednje 
              škole Buzet, 
 b. Prijedlog  Rješenja o imenovanju  člana Školskog odbora Srednje 
              škole  Buzet 

   
Predlagatelj za ovu točku dnevnog   reda je  Komisija za izbor i imenovanje Skupštine  

Istarske  županije . 
Izvješća nadležnih  radnih tijela vijećnici su primili na klupe.  
Pošto  se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje 

raspravu  i daje  na glasanje Rješenje 
  a. o  razrješenju  člana Školskog odbora  Srednje    škole Buzet 
 b. o imenovanju  člana Školskog odbora Srednje  škole Buzet, te  nakon glasanja 
utvrđuje da je Skupština sa  22  glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova», donijela pod 

a) 
     R J E Š E N J E 

 
   o  razrješenju  člana Školskog odbora  Srednje    škole Buzet 
  
      I 

Silvana Pavletić razrješava se  članstva u  Školskom odboru Srednje  škole 
Buzet. 

     II 
Ovo Rješenje stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama Istarske  

županije». 
b. 
    R J E Š E N J E 
 

o imenovanju  člana  Školskog odbora Srednje  škole        Buzet 
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      I 
 Valentino  Flego imenuje  se  za  člana Školskog  odbora Srednje škole  Buzet, 
umjesto  razriješene Silvane  Pavletić. 
      II 
Mandat imenovanom  članu Školskog  odbra iz točke 1. traje do isteka vremena na  
koje je imenovana  razriješena  članica  Školskog odora. 
      III 

Ovo Rješenje stupa  na snagu danom objave u «Službenim novinama Istarske  
županije) 

Ovime smo iscrpili dnevni  red i zaključujem 39. sjednicu Skupštine Istarske  županije. 
 
 
 
 
 
 
SKRAĆENI ZAPISNIK VODIO :                                       PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                     DINO KOZLEVAC 
 
 
 
 
 
 
 


